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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Mats Persson (L)

2023/24:521 Statsbidrag 

I en intervju i tidningen Impuls får utbildningsministern frågan om neddragning 
av stödet till studieförbunden innebär att regeringen förväntar sig att 
kommunerna tar ett större ansvar för de ämnen som ryms inom kulturskolorna? 
På detta svarar ministern: ”Kulturskolan är en kommunal uppgift och det finns 
inget som hindrar kommunerna att även fortsättningsvis samverka eller uppdra 
åt studieförbunden att utföra delar av dess verksamhet. Det är inte min sak att 
styra kommunerna, men jag tror att det vore nyttigare om fler kommuner 
förlitade sig mindre på att staten ska komma med pengar till deras 
verksamheter. Detta är trots allt en av grundtankarna med det kommunala 
självstyret, att man lokalt tar ansvar för sin egen kommun.”

Med anledning av ovanstående vill jag fråga utbildningsminister Mats Persson:

 

Har ministern för avsikt att verka för att statsbidragen ska minskas eller helt tas 
bort? 

………………………………………

Marianne Fundahn (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2024-01-26
Besvaras senast
2024-02-07 kl. 12.00


